

C.I.J.

Communiqué n° 55/30  
(non-officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, ont été mis à la disposition de la presse:

La Cour internationale de Justice tiendra le 7 juin 1955 à 16 heures 30, au Palais de la Paix, une audience publique pour la lecture de son avis en la question relative à la procédure de vote applicable à l'Assemblée générale des Nations Unies pour les rapports et pétitions relatifs au territoire du Sud-Ouest africain.

On se souvient que, par résolution du 23 novembre 1954, l'Assemblée générale avait demandé à la Cour un avis consultatif sur cette question.

La Haye, le 2 juin 1955

I.C.J.

Communiqué n° 55/30  
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press:

The International Court of Justice will hold a public sitting at the Peace Palace on June 7th, 1955, at 4.30 p.m. It will then deliver the Advisory Opinion on questions relating to the voting procedure applicable in the General Assembly of the United Nations in connection with Reports and Petitions concerning the Territory of South-West Africa.

It will be recalled that the General Assembly, by Resolution of November 23rd, 1954, requested an advisory opinion of the Court on these questions.

The Hague, June 2nd, 1955.